
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 13/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 422/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 18/2019 απόφασης 
της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου 
Βέροιας, περί έγκρισης ισολογισμού, 
οικονομικών καταστάσεων και έκθεσης 
διαχείρισης χρήσης 2018 

 
Σήμερα 19 Ιουνίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-6-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Β. Παπαδόπουλος, 
4)Α.Σιδηρόπουλος, 5)Δ.Κουλουριώτης, 6) Θ. Κορωνάς, 
7)Σ.Διαμάντης, 8) Ν. Μωυσιάδης, 9) Β.Λυκοστράτης, 10)Μ. 
Παπαϊωάννου, 11)Ι.Χειμώνας, 12)Λ.Ακριβόπουλος, 
13)Σ.Ασλάνογλου, 14)Γ.Ορφανίδης, 15)Ε.Ιακωβίδου, 16) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 17)Α.Σιακαβάρας, 18) Θ.Στιόκα, 19) 
Η.Γραμματικόπουλος, 20)Ι.Κυρατλίδης, 21) Μ. Σουμελίδης, 22) Ν. 
Τσιαμήτρος, 23) Α. Καγκελίδης, 24) Γ.Μιχαηλίδης, 
25)Σ.Ελευθεριάδου, 26)Ν.Μπέκης, 27)Π.Παπαδίνα, 
28)Α.Αποστολόπουλος, 29)Α.Μαρκούλης, 30)Σ.Στουγιάννος, 
31)Γ.Μελιόπουλος. 

Θ. Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής, 
Γ.Σοφιανίδης, Γ. Κάκαρης, 
Χ.Γαϊτάνου, Θ.Τέτος, 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. 
Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Ι.Κυρατλίδης, Α.Αποστολόπουλος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος και προσήλθε ο κ. 
Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 423/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Κουλουριώτης, Η.Γραμματικόπουλος, 
Α.Καγκελίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 427/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ.Ακριβόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 430/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Η.Γραμματικόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 432/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης και προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 433/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 455/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης, Θ.Κορωνάς 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της έγκρισης 
ισολογισμού, οικονομικών καταστάσεων και έκθεσης διαχείρισης χρήσης 2018 της Δημοτικής 
Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας.  

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, γιατί σύμφωνα με το άρθρο 260 του Ν.3463/2006 το 
Δ.Σ. εντός δύο μηνών από την υποβολή αποφασίζει για την έγκριση ή μη του ισολογισμού. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο 
πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 
13-6-2019 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου 
Βέροιας με την αριθ. 18/19 απόφασή του ενέκρινε τον ισολογισμό, τις οικονομικές καταστάσεις  
και την έκθεση διαχείρισης 2018. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 256 του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της κοινωφελούς επιχείρησης εγκρίνονται από 

το δημοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 
α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 
β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 
γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και 
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 
2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση 

στο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η 
απόφαση του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί. ». 

Επίσης, με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρου 260 του ανωτέρω νόμου (Κ.Δ.Κ.) 
προβλέπεται ότι: 

«4. Έως το τέλος Απριλίου του επόμενου της διαχειριστικής περιόδου έτους το διοικητικό 
συμβούλιο της επιχείρησης υποβάλλει στο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο τον ισολογισμό και τα 
αποτελέσματα χρήσεως μαζί με σχετική έκθεση των ελεγκτών του άρθρου 261, καθώς και έκθεση 
του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης, ότι τηρήθηκαν οι σχετικές προβλέψεις της νομοθεσίας 
και των κανονισμών της επιχείρησης Στις ως άνω εκθέσεις περιλαμβάνεται ειδική αναφορά σχετικά 
με την εκτέλεση του προγράμματος δράσης του άρθρου 259 του παρόντος. Το δημοτικό ή κοινοτικό 
συμβούλιο, μέσα σε δύο (2) μήνες από την υποβολή, αποφασίζει με πράξη του για την έγκριση ή  μη 
του ισολογισμού, διατυπώνοντας σχετικά και τις παρατηρήσεις του επ’ αυτού.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της με αριθ. 
18/2019 απόφασης του δ/κού συμβουλίου της ΚΕΠΑ «Έγκριση ισολογισμού, οικονομικών 
καταστάσεων και έκθεσης διαχείρισης έτους 2018».  

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Η ΚΕΠΑ στη χρήση της αυτή έχει γράψει ζημιές 76.000€, συνολικά οι 

ζημιές ανέρχονται στο ποσό των 2.106.000€.  Θα ήθελα λίγο να μου πείτε, τι ακριβώς είναι οι 
ζημιές;  

Στα έσοδα είχε προβλεφθεί μια χορηγία 1.000€ η οποία τελικά δεν δόθηκε. Γιατί δεν 
δόθηκε αυτή η χορηγία και από ποιον; Είδα έναν αριθμό εργαζομένων, 33 στο νούμερο, επαρκεί 
αυτός ο αριθμός; 
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Ακριβόπουλος: 76.000€ ζημίες προκύπτουν από τον ισολογισμό εσόδων εξόδων. Αυτή τη 
στιγμή η επιχείρηση δεν χρωστάει κάποιον, ίσα ίσα είναι πληρωμένοι μέχρι και 1η Ιουνίου, οι 
προμηθευτές είναι όλοι πληρωμένοι. Απλά ο ισολογισμός που προέκυψε από το 2018 είναι ότι 
είχαμε παραπάνω έξοδα 76.000€ από αυτά που είχαμε προϋπολογίσει.  

Όσον αφορά το ποσό που είχαμε προϋπολογίσει ως χορηγία, αφορούσε την περσινή 
«Εύηχη Πόλη» κι υπήρχε η διάθεση από τον Δικηγορικό Σύλλογο να συνδράμει με αυτό το ποσό. 
Δεν κατέστη δυνατόν για δικούς τους λόγους και προέκυψε αυτή η διαφορά.  

Με ρωτήσατε για τον αριθμό των εργαζομένων, το 33 αναφέρεται σε αυτούς που 
εργάζονται στο ωδείο. Από το 2009 η επιχείρηση δεν έχει πάρει εργαζόμενο. Δεν επαρκούν, 
υπάρχει ένας σχεδιασμός, δεν ξέρω αν θα υλοποιηθεί από την επόμενη κυβέρνηση ώστε να 
έρθουν νέοι εργαζόμενοι διοικητικοί υπάλληλοι και τεχνικοί στην ΚΕΠΑ. Φαντάζομαι σε όλες τις 
δημοτικές επιχειρήσεις θα έχουν το ίδιο πρόβλημα. 

Ασλάνογλου: Οι ισολογισμοί της ΚΕΠΑ περιέχουν τις αποσβέσεις. Η ΚΕΠΑ βρέθηκε να 
έχει στην κατοχή της κτιριακά τα οποία υπόκεινται σε αποσβέσεις και εκεί οφείλονται ακριβώς οι 
ζημίες. Δεν οφείλονται κυριότερα στη χρηματική ροή, έσοδα-έξοδα της καθαρά διαχείρισης, οι 
ζημίες οφείλονται στις αποσβέσεις των κτιριακών, δηλαδή εμείς τους δώσαμε ένα κτίριο κι 
εξαιτίας αυτών των κτιρίων είναι ζημιογόνες οι  χρήσεις, δεν είναι ζημιογόνες με την καθαρή 
δραστηριότητα. 

Καγκελίδης: Ορθά είπε ο αντιδήμαρχος οικονομικών, αλλά αυτό πρέπει να διορθωθεί και 
διορθώνεται εύκολα εφόσον και το αρμόδιο τμήμα για τα οικονομικά της ΚΕΠΑ εκ των προτέρων 
πάρει τα μέτρα. Από ότι γνωρίζουμε σε τρίτη συνεχόμενη ζημιογόνο χρονιά σε επιχείρηση 
υπάρχει πρόβλημα, εκτός αν καταργήθηκε, αλλά δεν είναι και κάτι που δεν διορθώνεται.  

Νομίζω ότι πέρα από τις αποσβέσεις μπορεί το θέμα της οικονομικής θέσης  να διορθωθεί 
με κινήσεις λογιστικές. Εδώ κοιτάμε και το ταμειακό υπόλοιπο, θα δούμε ότι υπάρχει ταμειακό 
υπόλοιπο, όπως έχει και ο Δήμος Βέροιας, αλλά αυτό κάποτε πρέπει να γίνει έργο.  

Εγώ εκείνο που έχω να πω σαν μέλος της ΚΕΠΑ, το παράπονο το οποίο συμβαίνει αλλού 
αλλά δεν πρέπει να συμβαίνει σε δημοτικές επιχειρήσεις είναι ότι το να υπάρξει απαρτία ήταν 
κάτι το φανταστικό. Είχαμε απαρτίες με πλειοψηφία ενός συμβούλου.  

Νομίζω ότι το νέο διοικητικό συμβούλιο που θα πάει, γιατί η ΚΕΠΑ μπορεί να προσφέρει 
πάρα πολλά άσχετα των απόψεων που έχουν κάποιοι, εκεί για να επενδύσεις και να φέρεις και 
τουρισμό και να κάνεις πολιτισμό θα πρέπει να σπάσεις αυγά. Άρα πρέπει να δοθεί μεγάλη 
βαρύτητα και αυτοί που θα πηγαίνουν τουλάχιστον να πηγαίνουν στις συνεδριάσεις και να 
παίρνουν τις αποφάσεις. Βλέπετε στα πρακτικά ότι τα μισά μέλη είναι απόντες. Πρέπει οι 
οριζόμενοι που θα είναι εκεί και από τους άλλους συνδυασμούς να δίνουν την παρουσία τους, 
γιατί είναι κρίμα ένα κέντρο πολιτισμού αξιόλογο με μεγάλη προοπτική να δυσκολεύεται να έχει 
απαρτία συμβουλίου. 

Μελιόπουλος: Σε αυτό το πρώτο θέμα συζητάμε για την έγκριση του ισολογισμού των 
οικονομικών καταστάσεων και την έκθεση διαχείρισης για τη χρήση 2018 της ΚΕΠΑ του 
Δ.Βέροιας, μιας δημοτικής επιχείρησης όπως ξέρουμε συνυφασμένη με τις πολιτιστικές 
δραστηριότητες εδώ στον Δήμο μας.  

Δεν θα σταθώ καθόλου στα νούμερα, στα οικονομοτεχνικά χαρακτηριστικά αυτού του 
ισολογισμού, θα πω τι είναι για μας η ουσία.  

Πριν προχωρήσω οφείλω να πω δυο πράγματα, ότι αξίζουν συγχαρητήρια στους 
εργαζομένους στην ΚΕΠΑ και ότι δεν έχουμε καμία ένσταση γι’ αυτά που προανέφερα για τα 
τεχνικοοικονομικά στοιχεία που παρατίθενται αναλυτικά και τακτοποιημένα.  

Να πάμε στην ουσία που αναφέρεται κάπου ότι τα έσοδα της ΚΕΠΑ προέρχονται από την 
επιχορήγηση του Δήμου και από τις πωλήσεις υπηρεσιών προς τους δημότες.  

Τι σημαίνει αυτό για εμάς; Με λίγα λόγια η δημοτική επιχείρηση αυτή έχει στο DNA της 
(φυσικά φταίει η πολιτική που εφαρμόζεται από τις κυβερνήσεις διαχρονικά) να παρέχει 
υπηρεσίες εμπορεύματος στους δημότες και μάλιστα οι δημότες να χρηματοδοτούν από την τσέπη 
τους, να πληρώνουν αυτή τη δημοτική επιχείρηση.  

Είχαμε πει από την αρχή, από τότε που συζητούσαμε για τον Καλλικράτη, ότι είμαστε 
αντίθετοι σε αυτό, είχαμε αντιπροτείνει τις θέσεις μας, δεν είναι επί του παρόντος τώρα, και 
επειδή ο ισολογισμός εκφράζει αυτή τη λειτουργία της ΚΕΠΑ, πολιτισμός, εμπόρευμα, που να 
πληρώνουν οι δημότες και γι’ αυτό και μόνο τον λόγο δεν θα ψηφίσω τον οικονομικό ισολογισμό. 
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Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι τρεις (23) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. 

Λαζαρίδης, Χ. Κούτρας, Β. Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Σ.Διαμάντης, Ν. 
Μωυσιάδης, Β.Λυκοστράτης, Μ. Παπαϊωάννου, Ι.Χειμώνας, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Γ.Ορφανίδης, Ε.Ιακωβίδου, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Α.Σιακαβάρας, Θ.Στιόκα, Η.Γραμματικόπουλος, 
Α. Καγκελίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα. 

Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 13-6-2019 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 18/2019 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας. 
3.- Τις οικονομικές καταστάσεις και τον ισολογισμό έτους 2018 της Δημοτικής Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας 
4.- Την από 23-5-2019 έκθεση ελέγχου των ελεγκτών της παραπάνω επιχείρησης. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και των άρθρων 
256 και 260 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει  

 
Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως 

έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 
Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την αριθ. 18/2019 απόφαση της Δημοτικής Κοινωφελούς 

Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας, περί έγκρισης ισολογισμού, 
οικονομικών καταστάσεων και έκθεσης διαχείρισης χρήσης 2018. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  422 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μωυσιάδης 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ι. Καραγιάννης  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Στιόκα     
Η. Γραμματικόπουλος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης     
Σ. Στουγιάννος     
Γ. Μελιόπουλος     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-9-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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